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Już 3 stycznia rusza oficjalnie zimowa sesja mercato. Tym samym w

mediach pojawia się coraz więcej plotek transferowych. Te traktują

głównie o pozbyciu się przez Romę takich graczy jak Marquinho, Nico

Lopez, Stekelenburg czy Burdisso. Tymczasem zespół wyleciał wczoraj do

USA. Wszystko to, co dzieje się wokół Romy komentują na bieżąco

dziennikarze, najczęściej związani z klubem.

 

Alessandro Angeloni dla Rete Sport:

- Amerykańskie tourne? Może stworzyć pewien problem, zwłaszcza gdy masz dwa

loty i jest również zmiana strefy czasowej. Następnie powrót jest 3, gdy 6 będzie

mecz. Marquinho? To przydatny gracz, ale prawdopodobnie nie do 4-3-3, odnalazłby

się lepiej w czwórce w środku pola.

 

Max Leggeri dla Radio Mana Mana Sport:

- Totti? Wychodzi prawie naprzeciw naturze. Nie pamiętam gracza, który w wieku 36

lat byłby najlepszy w Serie A.

 

Augusto Ciardi dla Tele Radio Stereo:

- W zeszłym roku, w styczniu, Roma zrobiła poważny błąd nie interweniując w

mercato będąc przekonanymi do dobrych występów w grudniu i na początku

stycznia. Miejmy nadzieję, że w tym roku nie zdarzy się to samo.

 

Chiara Zucchelli dla Rete Sport:

- Marquinho? Wiem na sto procent, że Roma go nie oferuje i chce go zatrzymać,

tylko jeśli to on by poprosił czy istnieje możliwość gry z ciągłością, odejścia.

 

Marco Valerio Rossomando dla Tele Radio Stereo:

- Nie wiem ilu trenerów w Serie A dałoby grać piłkarzowi z rocznika '94,

Marquinhosowi, dlatego też wielkie gratulacje dla Zemana. Na to samo zasługuje

również ten, kto go sprowadził do Romy. Abate? Byłby idealny dla gry Zemana.
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Massimiliano Palombella dla Rete Sport:

- Ostatnim zespołem, który podpisał umowę z Disneyem była Chelsea. Ta praca jest

bardzo ważna, jeśli chcesz rozwijać markę i w tym kontekście również porozumienie

z Volkswagenem jest kolejnym dobrym fragmentem.

 

Marco Cherubini dla Tele Radio Stereo:

- Marquinho? Chciałbym oglądać go częściej na boisku, gdyż według mnie dobrze

pasuje do gry Zemana. Stekelenburg? Chciałbym go zatrzymać, chociaż rozumiem,

że jego pozostanie może spowodować napięcie.

 

Michele Giammarioli dla Radio Mana Mana Sport:

- Popieram tourne po USA, która uwzględnia pięć treningów i mecz towarzyski. To

nie będą wakacje. Totti najlepszy w Serie A? Nie jesteśmy zaskoczeni.

Niespodzianka była na początku sezonu, gdyż nikt nie spodziewał się takiego startu

w wykonaniu Il Capitano. Gdy Totti jest na boisku, staje się punktem odniesienia dla

drużyny.

 

Gianluca Piacentini dla Radio Mana Mana Sport:

- Tourne po USA? Jedynym kłopotem jest  zwalczenie zmiany strefy czasowej gdy

powrócą 3 stycznia podczas gdy 6 jest mecz.

 

Fabio Maccheroni dla Radio Mana Mana Sport: 

- Totti jest niezwykłym elementem. Jestem bardzo szczęśliwy oglądając go takim i

zaskakuje nas rok po roku na różnych pozycjach na boisku, brakuje tylko ustawić go

w bramce. Kondycja fizyczna Tottiego jest zasługą Zemana? Nie sądzę, że zależy to

od trenera. Jedynym graczem, którego kondycja zależy od jego chęci i głodu

konkurencji jest Francesco Totti.

 

Sandro dla Elle Radio:
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- Nie sądzę, że Roma dokona poważnych ruchów w mercato. Jeśli coś się wydarzy,

wydarzy się jeśli chodzi o odejścia: mówi się o Stekelenburgu, a zwłaszcza o

Marquinho. Przeczytałem jedną rzecz, która mnie przeraża: jeśli Stek zostanie

sprzedany, gotowy do powrotu będzie Curci.

 

Fulvio Stinchelli dla Radio Manà Manà Sport:

- Tourne po USA? Jestem zdania, że ten typ wyjazdów przynosi ze sobą zawsze

negatywne skutki. Mam oczywiście nadzieję, że się tak nie stanie. Znając jednak

Zemana i jego system przygotowań, jestem przekonany, że Czech zgodził się z

ciężkim grymasem twarzy na ustalenia kierownictwa.
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